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Οι μηχανισμοί προπαγάνδας ιου ΠΑΣΟΚ 

παραποίησαν τις δηλώσεις ιου Χρ. Αγραπίδη

Ρεπορτάζ: ΑΝΔΡΕΑΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΥ

Κυβερνητικά στελέχη διοχέτευσαν χθες στους δημοσιογράφους 
ότι ο δήμαρχος του Πειραιά Χρήστος Αγραπίδης δήλωσε πως «επό
μενος πρωθυπουργός θα είναι Κώστας Σημίτης·.

Τι κι αν ο ίδιος ο δήμαρχος το διέψευσε και σημείωσε πως το 
μόνο που είπε είναι ότι «πρωθυπουργός θα είναι αυτός που εκλέ
ξει ο ελληνικός λαός·, όλα τα δελτία ειδήσεων μετέδιδαν χθες ότι 
ο Χρήστος Αγραπίδης βλέπει και πάλι
πρωθυπουργό τον Κ. Σημίτη...

Αφορμή και αιτία για τη δημιουργία 
του θέματος ήταν η συνάντηση που είχαν 
πρωθυπουργός, δήμαρχος και υπουργοί 
σε γνωστό ουζερί του Πειραιά, αμέσως 
μετά την τελετή κατάδυσης του Τιμίου 
Σταυρού.

Στην παρέα εκτός του πρωθυπουρ
γού Κώστα Σημίτη και του Χρ. Αγραπί- 
δη, ήταν ο πρόεδρος της Βουλής Από
στολος Κακλαμάνης, ο υπουργός ΠΕΧΩ- 
ΔΕ Κώστας Λαλιώτης, ο υπουργός Εμπο
ρικής Ναυτιλίας Σταύρος Σουμάκης, η 
νομάρχης Πειραιά Μαίρη Σορώτου-Τσα- 
νάκη, ο γραμματέας του Υπουργικού Συμ
βουλίου ^ωκράτης Κοσμίδης και η βου
λευτής της Α' Αθηνών του IΙΆΣΟΚ Ελένη 
Ανουσάκη.

Μετά από κατανάλωση ούζων, κρα
σιού και μεζέδων, το κλίμα ήταν ιδιαίτε
ρο θερμό. Με αφορμή και τα πρόσφατα 
εγκαίνια του Μεγάρου Μουσικής Θεσ
σαλονίκης, ο δήμαρχος Χρήστος Αγρα- 
πίδης, είπε χαμογελώντας στον Κώστα 
Σημίτη:

«Κύριε πρωθυπουργέ την επόμενη 
χρονιά πρέπει να έχει και ο Πειραιάς 
Μέγαρο Μουσικής. Είναι η σειρά μας·.

Πριν προλάβει να απαντήσει ο Κ. Σημί
της, πήρε το λόγο ο YEN Σταύρος Σου
μάκης και ρώτησε το δήμαρχο:

«Μα φέτος έχουμε εκλογές. Εσύ 
ξέρεις ποιος θα είναι πρωθυπουργός;·.

Σύμφωνα με τα όσα διαδίδουν οι 
κυβερνητικοί κύκλοι, ο X. Αγραπίδης απά
ντησε:

■Μα φυσικά, πρωθυπουργός θα είναι 
ο Σημίτης·.

Η «Α» επικοινώνησε με τον X. Αγρα- 
πίδη, ο οποίος διέψευσε την επίμαχη 
δήλωση. Μας επιβεβαίωσε όπ όντως προ- 
έτρεψε τον Κ. Σημίτη να κάνει Μέγαρο 
Μουσικής στον Πειραιά, αλλά πως σε 
καμία περίπτωση δεν είπε ότι ο τελευ-

ΠΑΝ. ΜΕΛΑΣ

Εκπλήσσομαι 
με το θέμα που 
δημιουργήθηκε

ΘΕΣΗ στο ζήτημα 
που δημιουργήθηκε με 
πς δηλώσεις του δίράρ· 
χου Χρήστου Αγραπί- 
δη πήρε ο βουλευτής 
Α' Πειραιά, Παναγιώ
της Μελάς, ο οποίος 
δήλωσε σχετικά στην 

«Α»:
«Εκπλήσσομαι για το θέμα που δημι- 

ουργήθηκε. Δεν μπορώ να πιστέψω όπ ο 
Χρήστος Αγραπίδης δήλωσε πως επόμε
νος πρωθυπουργός θα είναι ο Κ. Σημίτης. 
Τέτοιες δηλώσεις δεν δικαιολογούνται 
ούτε υπό την επήρεια αλκοόλ»...

ΣΤΟ ΦΟΥΛ δουλεύουν εν όψει εκλογών οι μηχανισμοί προπα
γάνδας του ΠΑΣΟΚ, με πρώτο δείγμα γραφής των όσων θα ακο
λουθήσουν, τη χθεσινή προσπάθεια κυβερνητικών κύκλων να κστα- 
γραφεί ο προερχόμενος από την Νέα Δημοκρατία δήμαρχος Πει
ραιά Χρήστος Αγραπίδης, ως υποστηρικτής του Κώστα Σημίτη...

Α
ντικρουόμενες εισηγήσεις 

στελεχών του ΠΑΣΟΚ, για 
το χρόνο διεξαγωγής των 

εκλογών, έχει στα χέρια του 
ο πρωθυπουργός Κ. 
Σημίτης, ο οποίος ωστόσο 
μελετά τον εκλογικό 
αιφνιδιασμό και αναζητεί το 
άλλοθι της αξιοπιστίας, για 
την απόφασή του, καθώς 
την ευθύνη θα έχει πλέον 
αποκλειστικά ο ίδιος.

Ρεπορτάζ:
ΒΑΣ. ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ

ΣΥΜΦΩΝΑ με πληροφορίες, ο Κ. 
Σημίτης ανέβαλε την προχθεσινή σύσκε
ψη που είχε προγραμματίσει με τους Κ. 
Σκανδαλίδη, Παρ. Αυγερινό και Μιχ. 
Νεονάκη, με τους οποίους θα συζητούσε 
τα εκλογικά σενάρια, ενοχληθείς από 
πς σχετικές διαρροές όπ εξυφαίνει σχέ
δια εκλογικού αιφνιδιασμού.

Κι αυτό γιατί ως γνωστόν μέχρι πρό
τινος, και συγκεκριμένα μέχρι την ημέ
ρα που ο πρόεδρος της Ν.Δ. στη συζή
τηση για τον προϋπολογισμό στη Βου
λή ανακοίνωσε όπ θα ψηφίσει την επα
νεκλογή του Κ. Στεφανόπουλου, ο πρω
θυπουργός κατηγορούσε τον Κ. Καρα
μανλή όπ σύρει τη χώρα σε εκλογές και 
διατεινόταν όπ πρέπει η κυβέρνησή του 
να εξαντλήσει την τετραετία.

Πάντως, η σύσκεψη ανεβλήθη και 
δεν ματαιώθηκε. Και χθεσινοβραδινές 
πληροφορίες ανέφεραν όπ είναι πολύ 
πιθανό να πραγματοποιηθεί και σήμε
ρα, καθώς τα κομματικά στελέχη Κ. 
Σκανδαλίδης, γραμματέας Κεντρικής 
Εππροπής, Μιχ. Νεονάκης, γραμματέ
ας Οργανωπκού και ο εκλογολόγοςτου 
ΠΑΣΟΚ Παρ. Αυγερινός θεωρούνται και 
είναι τα πρόσωπα-«κλειδιά» με τα οποία 

Ο Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΕΙΠΕ 
ΟΤΙ ΕΠΟΜΕΝΟΣ 
ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ 
ΘΑ ΕΙΝΑΙ ΑΥΤΟΣ 
ΠΟΥ ΘΑ ΕΚΛΕΞΕΙ 
Ο ΛΑΟΣ

ταίος θα είναι ο επόμενος πρωθυπουργός.
«Οταν με ρώτησε ο Σουμάκης, το μόνο που είπα είναι ότι πρω

θυπουργός θα είναι αυτός που θα εκλέξει ο ελληνικός λαός».

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΠΡΟΣΠΑΘΕΙ ΝΑ ΕΞΑΝΤΛΗΣΕΙ ΤΗΝ 4ΕΤΙΑ

Σε δίλημμα 
ο Σημίτης

Ο ΠΟΙΑ ΣΤΕΛΕΧΗ 
ΕΙΣΗΓΟΥΝΤΑΙ 
ΠΡΟΩΡΕΣ 
ΚΑΛΠΕΣ

πρέπει να συζητήσει ο Κ. Σημίτης πριν 
λάβει αποφάσεις.

Σύμφωνα με τις ίδιες πληροφορίες, 
τα τρία παραπάνω στελέχη τάσσονται 
υπέρ της πρόωρης διεξαγωγής των 
εκλογών και συγκεκριμένα τις προσ
διορίζουν με χρονικό ορίζοντα ως τις 16 
Απριλίου!

Ο ίδιος ο Κ. Σημίτης δεν επανα
λαμβάνει τις τελευταίες ημέρες δηλώ

Ο ΞΕΧΑΣΤΕ ΤΙΣ ΕΚΛΟΓΕΣ 
ΔΗΛΩΝΕΙ Ο ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ

σεις περί εξάντλησης της 4ετίας, αφή
νοντας ανοιχτό το ενδεχόμενο της πρό
ωρης προσφυγής σπς κάλπες.

Κορυφαία στελέχη του κυβερνώ
ντας κόμματος ωστόσο διαφωνούν και 
είναι χαρακτηρισπκή η χθεσινή δήλωση 
του προέδρου της Βουλής Απόστολου 
Κακλαμάνη, που τόνισε από τον Πει
ραιά, όπου παρέστη στην τελετή αγια
σμού των υδάτων, τα εξής:

Η Μαριέττα Γιαννάκου
για τον Δ. Αβραμόπουλο

«ΑΥΤΟΙ που πραγματικά θέλουν να συμβάλουν, θα το κάνουν· δήλωσε η ευρω
βουλευτής της Ν.Δ. Μαριέπα Γιαννάκου, απαντώντας σε ερώτηση (Φλας) για το 
θέμα της επιστροφής του δημάρχου Αθηναίων Δημ. Αβραμόπουλου στη Ρηγίλ- 
λης.

Η ευρωβουλευτής της Ν.Δ. πρόσθεσε πως ο καθένας έχει την ευθύνη των επι
λογών του και κανένας δεν μπορεί να τον επικρίνει γι' αυτό.

Συνεχίζοντας η Μαριέπα Γιαννάκου, ανέφερε ότι «ο Δημ. Αβραμόπουλος 
ασφαλώς είναι ένα επίλεκτο στέλεχος της Ν.Δ.» αλλά -όπως είπε- «από την άλλη 
πλευρά δεν είναι δυνατόν η Ν.Δ. κάθε φορά να θεωρείται όπ είναι αντικείμενο δια
πραγμάτευσης η συμμετοχή ή όχι. Αυτή είναι κακή εικόνα».

Κατά τ' άλλα ο Κ. Σημίτης, ο οποίος εκλέγεται στον Πειραιά 
και έχει κατηγορηθεί ότι «έχει λησμονήσει τον τόπο του», διάνθι
σε την χθεσινή του επίσκεψη στο Επίνειο με προεκλογικές υπο
σχέσεις.

Ο πρωθυπουργός δεσμεύθηκε στον X. Αγραπίδη ότι επιτέλους, 
θα γίνει η ανακαίνιση του Δημοτικού Θεάτρου Πειραιά, με χρή
ματα που θα προέρχονται από το Γ Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης. 
Υποσχέθηκε επίσης ότι στον πύργο-«φάντασμα» του Πειραιά θα 
στεγαστούν οι υπηρεσίες του ΙΚΑ και ότι θα δοθεί τέλος στο χρο- 
νίζον πρόβλημα της Ραλλείου Σχολής.

Ο πρωθυπουργός είπε ότι η σχολή θα στεγαστεί σε νέο κτίριο 
το οποίο θα κατασκευαστεί εντός των επόμενων χρόνων. Στο δε 
υπάρχον παλαιό κτίριο, θα γίνουν εκτεταμένα έργα με σκοπό τη 
δημιουργία ενός σύγχρονου συνεδριακού κέντρου.

«Ξεχάστε πς εκλογές» και τόνισε: 
«Το Σύνταγμα προβλέπει τετραετή 
θητεία της Βουλής. Ας ολοκληρώσου
με μια φορά ομαλά τη θητεία της Βου
λής, που εξέλεξε ο ελληνικός λαός για 
τέσσερα χρόνια».

Την (δια ώρα ο πρωθυπουργός που 
ερωτήθη, μετά τον αγιασμό των υδάτων 
στον Πειραιά απάντησε σιβυλλικά, λέγο
ντας:

«Οι εκλογές δεν μας απασχολούν 
για την ώρα», αποκαλύπτοντας έτσι 
πως δεν έχει λάβει ορισπκή απόφαση.

Κατά τη διεξαγωγής πρόωρων εκλο
γών τάσσονται κορυφαία κυβερνηπκά 
στελέχη, όπως ο Α. Τσοχατζόπουλος, 
που ακόμη και προχθές προέβη σε σχε
τική δήλωση, ο Γερ. Αρσένης, που προ
βάλλει την ολοκλήρωση του κυβερνη
τικού έργου ο πρώην υπουργός Αλ.

Παπαδόπουλος, που θεωρεί ότι η εντα- 
ξιακή πορεία της χώρας προς την ΟΝΕ 
δεν πρέπει να διαταραχθεί και άλλα 
στελέχη του ΠΑΣΟΚ.

Από την άλλη πλευρά εισηγήσεις 
για πρόωρη διεξαγωγή των εκλογών 
έχουν κάνει στον πρωθυπουργό, εκτός 
του γραμματέα του κόμματος Κ. Σκαν
δαλίδη και πρωτοκλασάτοι υπουργοί.

Συγκεκριμένα, υπέρ της προσφυ
γής σπς κάλπες πριν από το Σεπτέμβριο 
τάσσονται ο υπουργός Εθνικής Οικο
νομίας και Οικονομικών Γιάννος Παπα- 
ντωνίου, που εκτιμά όπ οι συνθήκες 
είναι ευνοϊκές για το ΠΑΣΟΚ και θεω
ρεί βέβαιη την ένταξη της χώρας μας 
στην ΟΝΕ.

Ακόμη, η Βάσω Παπανδρέου προ
τείνει προσφυγή σπς κάλπες, όπως και 
ο Κ. Λαλιώτης, που συνομιλεί και με τη 
διαφημιστική εταιρεία «Mass·, που έχει 
αναλάβει την προεκλογική καμπάνια του 
ΠΑΣΟΚ.

Τέλος, τη διεξαγωγή εκλογών μέσα 
στο επόμενο τρίμηνο ή το αργότερο 
μέχρι τον Απρίλιο, εισηγεάαι και ο υπουρ
γός Ανάπτυξης Ευάγγελος Βενιζέλος, 
που εκτιμά ότι το ΠΑΣΟΚ δεν πρέπει να 
χάσει το «ευνοϊκό κλίμα» το οποίο θεω
ρεί όπ υπάρχει τώρα για το κόμμα του.

Με την άποψη αυτή συγκλίνουν, 
όπως πηγές του ΠΑΣΟΚ αναφέρουν, κι 
άλλα στελέχη -κυβερνηπκά και κομμα
τικά- αλλά όλοι επισημαίνουν και τον 
ντόπιο και διεθνή παράγοντα, που πρέ
πει να πείσει ο πρωθυπουργός, για την 
αναγκαιότητα των εκλογών πριν από τη 
λήξη της τετραετίας. Γεγονός είναι 
πάντως πως ο πρωθυπουργός ενώ μελε
τά όλες αυτές πς ανπσυγκρουόμενες 
εισηγήσεις δεν παραλείπει να συζητά 
και με τους εκπροσώπους της διαφη- 
μισπκής εταιρείας «Mass» με τους οποί
ους και προ ημερών είχε συνάντηση στο 
Μέγαρο Μαξίμου.


